

**KLEYR | GRASSO**  
AVOCATS A LA COUR



03/03/2021

### Jean-Philippe DRESCHER rejoint KLEYR | GRASSO

Le 1<sup>er</sup> mars 2021, Jean-Philippe DRESCHER a rejoint le département *Corporate Finance* de l'étude KLEYR GRASSO en tant que Partner.

Jean-Philippe est titulaire d'une Maîtrise de Droit de l'Université Paris II Panthéon-Assas et est inscrit au Barreau de Luxembourg depuis 1997.

Il a débuté sa carrière dans des cabinets de conseil internationaux au sein desquels il a travaillé à Luxembourg et à New York. Il a fondé en 2011 un cabinet d'avocats d'affaires qui est devenu membre d'un réseau international.

Au cours de ses 20 années d'expérience, il s'est spécialisé en transactions transfrontalières d'envergure, tels que des restructurations et investissements de groupes de sociétés, plus particulièrement pour des entreprises américaines, ainsi qu'en fusions/acquisitions. Il conseille également des banques locales sur des questions relatives aux fonds dans le domaine du *private equity*.

Jean-Philippe a pour mission de participer activement à l'expansion et au positionnement élargi du département *Corporate Finance* du cabinet KLEYR GRASSO, aussi bien au niveau international que domestique.

Marc KLEYR, Managing Partner, déclare que « *l'arrivée de Jean-Philippe au sein de notre étude confirme notre ambition de devenir un acteur encore plus important pour accompagner des entreprises étrangères et locales dans leurs stratégies d'investissement et de développement par une offre élargie de services et de produits* ».

### Jean-Philippe DRESCHER joins KLEYR | GRASSO

On 1<sup>st</sup> March 2021, Jean-Philippe DRESCHER joined the Corporate Finance department of KLEYR GRASSO as a Partner.

Jean-Philippe holds a Master's Degree in business law from Paris II Panthéon-Assas University and has been a member of the Luxembourg Bar since 1997.

He started and spent most of his career in the Big Four accounting firms, where he worked in Luxembourg and in New York. He founded a business law firm in 2011, which later joined a global network.

Over the course of his 20 years of experience, he specialised in big-scale cross-border transactions, such as group restructurings and investments, more specifically directed towards US companies, as well as in M&A. He also provides advice to local banks on investment fund issues in the private equity field.

Jean-Philippe's role is to actively participate in the expansion and enlarged positioning of the Corporate Finance department of KLEYR GRASSO, both on an international level and in the local market.

Marc KLEYR, Managing Partner, states that "*the arrival of Jean-Philippe within the firm confirms our ambition to become an even more important player to assist foreign and local companies in their investment and development strategies by offering a more complete range of services and products.*"

For further information, please contact:

KLEYR | GRASSO

Marc Kleyr, Managing Partner

[marc.kleyr@kleyrgrasso.com](mailto:marc.kleyr@kleyrgrasso.com)

+352 227 330 - 730